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Interpelacja

Skladam interpelacje w imieniu mieszkanki Woclawka kt6ra zglosila siq do

mnie na dyZur Radnego Miasta Woclawka z proib4 o pomoc w wymianie bilet6w

komunikacji miejskiej z roku 2016.

Nadmieniam, ze bilety w ilodci 18 szt. s4 o tym samym nominale co bilety wa2ne na

rok 2017, z jedyn4dimicA 2e nie jest na nich napisane ,, przejazd povtyLej 45 min.".

Po wielu dzialaniach uzyskalem w MPK we Wodawku informacjg, 2e jedynym,

zgodnym z prawem dzialaniem, kt6re byloby z korzySci4 dla mieszkaric6w

Woc{awka i uznanie przez w lw spolkg jest decyfaPana Prezydent4 aby stare druki

np. te, kt6rych wymiany sig staralem, uznane zostaly jak bilety, kt6re mo2na

wykorzystai obecnie w autobusach miejskich, czyli uznanie ich waino6ci w obecnym

stanie prawa.


